

PEMBERITAHU PERTANYAAN DEWAN RAKYAT

PERTANYAAN : LISAN
DARIPADA : TUAN NG WEI AIK
[TANJONG]
TARIKH : 8.3.2017
SOALAN :

Tuan Ng Wei Aik [Tanjong] minta **MENTERI PENDIDIKAN** menyatakan pecahan bagi peruntukan Bajet 2016 sejumlah RM500 juta di bawah Tabung Khas Penambahbaikan dan Penyelenggaraan Sekolah yang telah disalurkan kepada setiap aliran sekolah, termasuk SMK, SJKC, SJKT, sekolah-sekolah Mubaligh, sekolah-sekolah agama bantuan Kerajaan, sekolah-sekolah berasrama penuh, MRSM, sekolah-sekolah agama rakyat dan SMJK. Mengapakah RM50 juta yang dijanjikan bagi SJKC tidak dapat disalurkan dalam tahun 2016.

JAWAPAN

Tuan Yang di-Pertua,

Pada tahun 2016 Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) telah menerima kelulusan daripada Kementerian Kewangan (MOF) sebanyak RM70 juta bagi tujuan penyelenggaraan Sekolah Bantuan Kerajaan (SBK).

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) telah menurunkan peruntukan penyelenggaraan untuk Sekolah Jenis Kebangsaan Cina secara berperingkat-peringkat bermula 26 Februari 2017.

SOALAN (25)

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN
DEWAN RAKYAT, PARLIMEN MALAYSIA**

PERTANYAAN : LISAN

**TARIKH : 8 MAC 2017
[RABU]**

**DARIPADA : YB DATO' HAJI ABDUL MANAN BIN ISMAIL
[PAYA BESAR]**

SOALAN :-

YB DATO' HAJI ABDUL MANAN BIN ISMAIL [PAYA BESAR] minta **PERDANA MENTERI** menyatakan keberkesanan ekonomi Malaysia yang dikaitkan oleh pakar ekonomi tempatan bahawa pengalaman Malaysia daripada kesukaran ekonomi sebelum ini telah mencetuskan pembangunan pembaharuan dan institusi yang akan meningkatkan asas-asas ekonomi.

JAWAPAN :-

Tuan Yang di-Pertua,

Seperti Ahli Yang Berhormat sedia maklum, asas ekonomi, sistem dan institusi perbankan serta pasaran modal negara kini lebih berdaya tahan berikutan dasar dan strategi yang telah digubal sejak sekian lama termasuklah semasa tempoh negara menghadapi tempoh kesukaran ekonomi sebelum ini. Kedudukan ekonomi Malaysia kini adalah lebih baik dan jauh berbeza daripada ketika negara mengalami krisis kewangan Asia pada tahun 1997/1998 dan Krisis Kewangan Global pada 2009. Berdasarkan pengalaman yang lepas, kita mampu untuk menghadapi suasana ketidaktentuan ekonomi global yang sedang berlaku sekarang.

Usaha Kerajaan untuk mempelbagaikan asas ekonomi telah dilakukan sejak tiga dekad yang lalu bagi mengurangkan pergantungan negara ke atas mana-mana industri dan komoditi. Kini, ekonomi negara tidak lagi bergantung kepada komoditi pertanian dan perlombongan tetapi lebih berasaskan kepada sektor perkhidmatan yang menyumbang sebanyak 54 peratus kepada KDNK negara, diikuti sektor pembuatan sebanyak 23 peratus. Tambahan pula, pertumbuhan ekonomi negara pada masa ini

lebih tertumpu kepada permintaan domestik yang didorong oleh penggunaan dan pelaburan swasta di samping pengurangan kebergantungan kepada sektor luar. Dalam masa yang sama, negara masih dapat mengekalkan kadar inflasi dan kadar pengangguran yang rendah.

Sebagai pelengkap kepada dasar-dasar struktur, Kerajaan juga telah memperkenalkan pelbagai langkah-langkah proaktif sebagai inisiatif awal jangka pendek dan jangka sederhana untuk melindungi ekonomi sebenar dan mengekalkan pertumbuhan ekonomi seperti yang disasarkan. Antara inisiatif yang sedang dilaksanakan termasuklah menstabilkan pasaran kewangan, menyokong aktiviti perniagaan, meningkatkan kesejahteraan rakyat dan meningkatkan integriti institusi bagi mengekalkan keyakinan rakyat dan pelabur terhadap ekonomi negara.

Melangkah ke hadapan, strategi ekonomi makro jangka sederhana dan jangka panjang yang digariskan di bawah RMKe-11 akan meneruskan usaha memperkukuhkan asas ekonomi bagi memastikan pertumbuhan yang lebih mampan. Ini termasuk mempelbagaikan struktur ekonomi dan hasil negara, mempergiatkan pelaburan swasta, meningkatkan eksport, memastikan pengurusan fiskal yang berhemah dan menggalakkan

peningkatan produktiviti dan inovasi serta memastikan kesejahteraan rakyat. Pertumbuhan hijau juga turut diberi penekanan bagi memastikan alam sekitar dan sumber asli negara kekal dipelihara dan dilindungi untuk generasi masa kini dan masa hadapan.

Sekian, terima kasih.

8 Mac 2017